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Tromsø, 21.10.2024 
 
 
David Johansen (s.) 
administrerende direktør 

Sak 89/2024 Referatsaker

--- slutt på innstillingen ---

Protokoll fra møte i Arbeidsmiljøutvalget UNN, datert 16.10.20244.
16.10.2024
Protokoll fra drøftingsmøte med ansattes organisasjoner og vernetjenesten, datert 3.
Referat fra møte i Brukerutvalgets arbeidsutvalg, datert 14.10.20242.
Referat fra møte i Kvalitetsutvalget, datert 08.10.20241.

Styret i Universitetssykehuset Nord-Norge HF tar referatsakene til orientering.

Styret i Universitetssykehuset Nord-Norge HF inviteres til å fatte følgende vedtak:

Forslag til vedtak

Styresak 89-2024 Referatsaker til styremøte 29.10.2024
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Referat fra møte i Kvalitetsutvalget (KU)  
Tid Tirsdag 08.10.2024 10.00 – 11.50 

Sted Direktørens møterom D1-707/TEAMS 

 
 

Tilstede 
 
 
 
 

David Johansen 
Grethe Andersen 
Gry Andersen 
Gøril Bertheussen 
Einar Bugge 
Kristian Bartnes 
Eva Hanne Hansen 
Marte Lødemel Henriksen 
Gina Marie Johansen  
Hilde Annie Pettersen Kvalvik 
Torni Myrbakk 
Nina Nedrejord 
Lars Røslie 
Tove Skjelbakken 
Eirik Stellander  
Fredrik Sund 
Gry Tufte-Gerhardsen 
Grete Steinry Åsvang 
Kine Eide Pedersen 
Jostein Bentzen 
Rita Vang  

Administrerende direktør (møteleder) 
Driftssjef 
Konst. Klinikksjef Barne- og ungdomsklinikken 
Personal- og organisasjonssjef 
Viseadministrerende direktør  
Klinikksjef HLK-klinikken 
Klinikksjef OPIN-klinikken 
Fagsjef, Senterleder Fag- og Kvalitetssenteret 
Konst. Senterleder Drifts- og eiendomssenteret  
Kommunikasjonssjef 
Smittevernoverlege 
Brukerutvalgsmedlem 
Konst. klinikksjef Akuttmedisinsk klinikk 
Forsknings- og utdanningssjef 
Klinikksjef Psykisk helse- og rusklinikk  
Konst. klinikksjef K3K-klinikken 
Konst. Driftsleder Harstad  
Klinikksjef Diagnostisk klinikk  
Avd.leder Fordøyelse- og nyremed. avd. (vara) 
Avd.leder Rehabiliteringsavd. (vara) 
Verneombud Harstad (vara)  

Øvrige Turid Røkenes Kristiansen 
Mette Fredheim 
Rune Sundset 
Jeanette Schultz Johansen 
 
Stian Wendelborg 
 
Sylvi Johansen 
Liv-Synnøve Finjord 
Marit Bergheim Christensen  

Avdelingsleder Kvalitetsavd. 
Pasientsikkerhetskoordinator 
Avdelingsleder PET-senteret (sak 32/24) 
Avdelingsleder Rådgivning Tromsø, SANO (sak 
33/24) 
Avdelingsleder og overlege, avdeling for 
traumatologi (sak 34/24) 
Rådgiver Digital læring og samvalg (sak 33/24) 
Rådgiver Digital læring og samvalg (sak 33/24) 
Rådgiver Digital læring og samvalg (sak 33/24) 

Forfall Per Bjørnerud Rønning 
Snorre Manskow Sollid 
Vibeke Haukland 
Lars Øverås 
Tove Cathrine Mack  
Markus Rumpsfeld  

Klinikksjef Medisinsk klinikk 
Klinikksjef NOR-klinikken 
Driftsleder Narvik 
Økonomisjef 
Hovedverneombud 
Senterleder E-helse og IKT  

Referent Konsulent Kvalitetsavd.                                                        Heidi Robertsen 

 
Sak nr. Sakstittel Ansvar 

Godkjenning av agenda og referat fra KU-møte 03.09.2024  
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31/24 
 
Elements 
2024/33  
 

 

 

Agenda og referat ble godkjent uten endringer. 

 

32/24 

Elements 
2024/6147  

 
 

Persontilpasset medisin 

Orienteringssak 
 

Nasjonale kompetansenettverket for persontilpasset medisin 
(NorPreM) ble etablert i 2019 på oppdraget av Helse- og 
omsorgsdepartementet.  
Styret i Helse Nord har basert på anbefaling fra tidligere styresak 

bedt at det etableres et regionalt senter for 

presisjonsmedisin/persontilpasset medisin (RegPreM) i Helse Nord 

lokalisert på UNN. Senteret er nå under etablering. 

 

Saksfremlegg vedlagt  
 

 
 

Beslutning 
 
Kvalitetsutvalget tar presentasjonen om persontilpasset medisin til 
orientering. 
 
Pp-presentasjon vedlagt 
 

33/24 
 
 

Sentral kompetanseplan i legemiddelhåndtering for leger i UNN 

Beslutningssak 
 
Som en del av pasientsikkerhetsarbeidet i UNN er det tatt initiativ til 
å lage en sentral kompetanseplan i legemiddelhåndtering for leger. 
 
Saksfremlegg vedlagt 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Klinikkledelsen 

Beslutning 
 
Kvalitetsutvalget vedtar at ny obligatorisk kompetanseplan i 
legemiddelhåndtering for leger skal erstatte dagens kompetanseplan 
i legemiddelsamstemming.  
 
Kvalitetsutvalget vedtar at ny kompetanseplan skal tildeles 
automatisk til alle klinikker. 
 
Klinikksjefene skal påse at alle kliniske enheter følger opp 
gjennomføring av kompetanseplan hos sine leger. 
 
Pp-presentasjon vedlagt 
 

34/24 
 
 
 

Traumatologi i UNN 

Orienteringssak 
 
UNN Tromsø er et av fire traumesentere i Norge.  
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 Avdeling for traumatologi presenterte en strategisk analyse av UNN 
Tromsø som traumesenter i Nord-Norge i kontekst av Nasjonal 
traumeplan og resultater fra nasjonalt traumeregister. 
 
Saksfremlegg og vedlegg (3) vedlagt  
 

Beslutning 
 
Kvalitetsutvalget tar presentasjonen til orientering. 
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MØTEREFERAT 

Brukerutvalgets arbeidsutvalg (BAU) ved Universitetssykehuset Nord-Norge HF (UNN) 

Møtedato:   Mandag 14.10.2024   kl 09.00-11.18 
Møtested:   Digitalt møte Teams 
 
Til stede:   Terje Olsen    leder (forlot kl 09.20-tilbake 10.40) 
    Merethe Saga Lønnum nestleder 

Nina Nedrejord  medlem 
 
Fra administrasjonen:  Ingrid Lernes Mathiassen administrasjonssjef 
    Hilde A Johannessen  administrasjonskonsulent,referent 
        
___________________________________________________________________________ 

 

                                                           
BAU 56/24 Styresaker – behandling av drøftingssaker til styremøte 

Drøftingsdokument med utkast til styresaker ble oversendt BAU 11.10.2024. 
 

Styresak (22.10.2024 – ekstraordinært)  
Byggetrinn 0, rokadebygg Åsgård. Omdisponering av vedlikeholdsramme til permanent 
bygg 
Denne saken foreslår å omfordele 85 millioner kroner av ekstraordinære vedlikeholdsmidler 

til rokadebygget og gjøre det om til et permanent sengebygg som løser fase 3 av planlagt 

utbygging av Åsgård. 

Styresak – Kvalitets- og virksomhetsrapport september 2024 
Fag- og kvalitetssjef Marte L Henriksen orienterte. 
 
Ventetider og fristbrudd 
Ventetiden innenfor somatiske fag for fortsatt ventende pasienter holder seg stabilt fra 

august til september med en endring fra 124 til 123 dager. 
 
For psykisk helsevern voksne (PHV) har ventetiden gått ned fra 97 dager i august til 88 dager 

i september. Det har vært en merkbar reduksjon i antall fristbrudd. Psykisk helse- og 
rusklinikken er i gang med å utarbeide og implementere nye tiltak som skal bidra til bedre 
ressursstyring og oppfølging av behandlere, med målsetning om rask økning av 
kapasitet/produktivitet og begrensning av varighet av polikliniske forløp ved samtlige av 
klinikkens poliklinikker. Nye behandlere til Korttidspoliklinikken/ordinær poliklinikk i Tromsø, 
merkantil støtte og forløpskoordinator. Dialog med sykehuset i Vestfold om kjøp av 
poliklinisk kapasitet. Det er estimert at Vestfold sykehus vil kunne behandle ca 300 
utredninger og behandlingsforløp heldigitalt. Engasjementet varer ut 2025. 
Psykisk helse for barn og unge har blitt bedre.  

Sak 89/2024 - referatsak 2

Sak 89/2024 - side 5 av 15



 

 

Kreftpakkeforløp 

Andel kreftpakkeforløp gjennomført innen standard forløpstid var i september på 71,6%, 
noe som er rett over måltall på 70%.  
 
Utskrivningsklare pasienter 

Ved utgangen av september var det registrert 11842 utskrivningsklare liggedøgn i UNN, en 

økning fra 11507 på samme tid i 2023. Med 7808 utskrivningsklare døgn per september 
utgjorde beboere fra Tromsø kommune 66% av det totale antallet utskrivningsklare døgn 
ved UNN. Det er en økning fra 5190 døgn til samme tid i fjor. 
 
Økonomi 
Lars Øverås orienterte. 
Resultatet i september ble et negativt budsjettavvik på 16,9 mill. kroner. I tillegg til 2 mill. 
kroner til akuttberedskap i Narvik er det tatt inn 22,9 mill. kroner av ekstra tildelte midler i 
revidert statsbudsjett. Midlene er bokført på fellesavdelingen som uten disse midlene ville 

hatt et negativt budsjettavvik på 15,6 mill. kroner. Hovedårsaken til det normaliserte 

overforbruket på fellesavdelingen er fristbruddkostnader via Helfo og flytting av arkiv Narvik. 
Størst kostnader i rus og psykiatrien. Tiltak iverksettes – Korttidspoliklinikken ansetter 6 nye, 
slik at det nå blir 16 ansatte.  
 
 
Styresak – Revisjon konseptfase – Nybygg psykisk helse- og rusbehandling UNN Tromsø 
Økonomisjef Lars Øverås orienterte kort. 
Byggeprosjektet har laget en god gevinstrealiseringsplan som sammen med forventet 
kapitalkompensasjon fra Helse Nord dekker 78 % av kostnadene ved investeringen. 
Resterende 22 % må dekkes gjennom omstilling i øvrige deler av foretaket. Denne delen av 
omstillingen må sees i sammenheng med økende bruk av digitale tjenester og kunstig 
intelligens som forventes å øke betydelig i kommende 10-år. Fram mot endelig 
finansieringsbeslutning knyttet til godkjenning av forprosjektet i neste fase vil det bli 
utarbeidet en mer detaljert plan for restkostnaden på 29,4 mill. kroner.  
 
Styresak – Statusrapport eksterne tilsyn og revisjoner 2. tertial 2024 
Fag- og kvalitetssjef Marte L Henriksen orienterte. 
Det har vært tilsyn på blant annet radiologiske tjenester, fødetilbudet ved UNN og 
prostatakreftforløpet ved UNN. Statusrapporten viser at oppfølgingen av aktuelle tilsyn og 
revisjoner i UNN er tilfredsstillende. 
 
Beslutning 
BAU registrerer den positive utviklingen når det gjelder å ta ned ventetid og redusere 
fristbrudd i psykisk helse og rus. 
 
BAU tar gjennomgangen av styresakene til orientering, og gir sin tilslutning til at sakene 
fremmes for behandling i styret 22.10. og 29.10.2024. 
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BAU 57/24 Strategi for pårørendearbeidet i UNN 
Seniorkonsulent ved Pasientorientert tjenesteutvikling Per Erlend Hasvold orienterte. Det ble 
startet et arbeid med å lage en strategi for pårørendearbeid i 2023, men det ble lagt på is på 
grunn av diverse omstendigheter. Leder for samhandling og utvikling, Lena Heggelund, har 
tatt over dette arbeidet.  
Per Hasvold inviterer Lena Heggelund, samhandlingssjef Glenn Helge Hattmann samt BAU til 
et møte for å se hvordan dette arbeidet kan planlegges videre. Tidligere dokumenter i saken 
sendes deltakerne. 
 
Beslutning/oppfølging 
Det vil bli kalt inn til et samarbeidsmøte med prosjektleder, BAU og andre aktuelle personer 
for å planlegge videre strategi for pårørendearbeidet i UNN. 

 

BAU 58/24 Direktørens time 

Innkomne forslag som BU ønsker at direktøren sier noe om: 

 

-Orientering om røntgenlege som er meldt til Helsetilsynet   

- Stabilisering av bemanning – hvordan arbeides det for å beholde de ansatte? 

 Hva skjer når noen sier opp, blir de spurt om hvorfor? 

- DPS-sengeplasser i psykisk helse og rus blir flyttet ut av regionen, likevel sies det at det vil bli  

en økning av sengeplasser. Hvordan henger dette sammen? 

-Hvordan tenker UNN på utvikling av tilbudet for psykisk helse og rus når det gjelder 

døgnavdelinger  

- I arbeidet med å ivareta de eldre best mulig på sykehusene, foreslår Geriatrisk seksjon UNN  

Tromsø v/ seksjonsleder Gunhild As at det utarbeides et program for hele Helse Nord for å  

øke kunnskapen i spesialisthelsetjenesten omkring de eldre (jf epost 26.09.2024).  

Hva tenker direktøren om dette? 

 

Beslutning/oppfølging 

Administrasjonen formidler innspillene til administrerende direktør i god tid før møtet. 

 

 
BAU 59/24 Høring: Utkast til nasjonale faglige råd for bruker- og pårørendemedvirkning i 

rus- og psykisk helsefeltet 

BAU har utformet et høringssvar og sendt dette til Kvalitetsavdelingen ved UNN. 
Høringssvaret legges under referatsaker til BU-møtet 23.10.2024 til orientering. 
 
Beslutning/oppfølging 
BAU har utformet et høringssvar som administrasjonen sender til Kvalitetsavdelingen UNN. 
 

 

BAU 60/24 Geriatrisk kompetanse i Helse Nord 

Geriatrisk seksjon ved UNN v/ seksjonsleder Gunhild Ag har foreslått at det utarbeides et  

program for hele Helse Nord for å øke kunnskapen i spesialisthelsetjenesten omkring de eldre. 
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Beslutning/oppfølging 
BAU støtter at kunnskapen i spesialisthelsetjenesten øker når det gjelder de eldre. 
 
 

BAU 61/24 Pasientreiser - hurtigbåt 

BAU har mottatt henvendelse vedrørende ivaretakelse av syke pasienter med hurtigbåt. 

Det er pr i dag ikke mulig å reservere sitteplass på hurtigbåter. Dette er utfordrende for  

pasienter med spesielle behov når det er fullt og de har behov for sitteplass. Det 

er også problematisk for enkelte å komme om bord i båten da det ikke er noen som kan  

hjelpe. Det samme gjelder for pasienter som reiser med buss. 

 

Beslutning/oppfølging 
BAU ber Pasientreiser se på reiser med hurtigbåt for pasienter med spesielle behov for å  

finne en løsning. BAU ønsker også at det ses på reiser med buss for disse. 

 

 

BAU 62/24 Forespørsel – Høring – Forslag til endringer i reglene om taushetsplikt i 

helsepersonelloven og pasientjournalloven 

Departementet foreslår endringer i pasientjournalloven, helsepersonelloven, pasient- og 

bruker-rettighetsloven, helse- og omsorgstjenesteloven og spesialisthelse- tjenesteloven. Frist 

02.01.25.  

 
Beslutning/oppfølging 
BAU oppnevner en arbeidsgruppe som ser nærmere på høringen og eventuelt utarbeider et 
høringssvar. Merethe Saga Lønnum formidler kontakt med de aktuelle bruker-
representantene som ønskes i arbeidsgruppen. 
 
 

BAU 63/24 Møteplan 2025 for Brukerutvalget UNN  

BAU gikk gjennom møteplanen og godkjente denne. 

 

Beslutning/oppfølging 

BAU godkjente møteplanen 2025 for Brukerutvalget UNN. 
 

BAU 64/24 Forslag til dagsorden for BU-møte 23. oktober 2024 - digitalt 

Forslag til agenda BU-møte onsdag 23.10.2024 
 

Oppstart kl 08.30   
1. Godkjenning av innkalling og saksliste Kl 08.30 

2. Godkjenning av referat fra Brukerutvalgets 
    møte 24.-25.09.2024 

Kl 08.35 

3. Omstillingsprosessen – «Vi fornyer UNN»  Kl 08.35-09.30 Grethe Andersen 

Pause Kl 09.30-09.40 

4. Gladsak – Blir det bygging på Åsgård? Kl 09.40-10.00 

5. Direktørens time Kl 10.00-11.00 Einar Bugge 
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Lunsj Kl 11.00-11.30 

6. Orientering om arbeidet med handlingsplan for 
Kunstig Intelligens (KI)  
Karl Øyvind Mikalsen (Senter for pasienter med 
kunstig intelligens)  Ønsker innspill til planen 

Kl 11.30-11.50 Karl Øyvind Mikalsen 

8.Etikk, forventninger til kvalitet, likebehandling 
uavhengig av hvem vi er og kulturbakgrunn 
- hvilke erfaringer sitter BU på selv? 
Kort innledning med hva er etikk 

Kl 11.50-12.20 – Ingunn Fosland  
Kl 12.20-13.00 

Pause Kl 13.00-13.10 

9. Orienteringssaker 
       - Informasjon og prosesser fra gruppene og 
utvalgene brukerrepresentantene deltar i 

Kl 13.10-14.10 
 

10. Referatsaker 
- Referat fra møte i Kvalitetsutvalget, 21.05. og 
03.09.2024xx 
-Referat fra møte i Sykehusapotek Nord, 27.05.2024   
- Protokoll fra ekstraordinært møte i RBU, 
10.06.2024xx 
-Referat fra møte BU Nordlandssykehuset, 
13.06.2024xx 
- Referat fra møte BU Finnmarkssykehuset, 19.-
20.06.2024xx 
-Referat fra BU Helgelandssykehuset, 05.07.2024xx 
-Protokoll fra foretaksmøte i UNN HF, 30.08.2024xx 
-Referat fra møte i BAU, 16.09.2024xx                             

Kl 14.10-14.20 

11. Eventuelt Kl 14.20-14.30 

 

BAU 65/24 Eventuelt 

1. Oppdragsdokumentet 2025 
BAU har utarbeidet et innspill til høringen som sendes Kvalitetsutvalget ved UNN. Tas med 
som en referatsak i BU-møtet. 

- Opptrappingsplan innen psykisk helse må bli fulgt opp i Nord-Norge.  
- Døgnenheter i distriktene må ikke legges ned og sentraliseres. 
- Videreføring av helsetjenester til den samiske befolkning må fortsatt være et tema 
- Arbeidet med Vi fornyer UNN må ikke føre til reduksjon av sengeplasser i UNN. 

Skeptisk til reduksjon av sengeplasser på bakgrunn av eldreomsorgen og psykisk helse 
- Videreutvikling av forskning og utdanning. Og det må etableres et kreftsenter på lik 

linje med andre universitetssykehus. 
- Videreutvikle desentraliserte spesialisthelsetjenester i Troms, enten gjennom 

ambulering driftsavtaler eller digitalt. 

Beslutning/oppfølging: 
Administrasjonen formidler innspillene til Helse Nord RHF innen fristen 17.10.2024.  
 

2. Handlingsplan for Kunstig Intelligens (KI) i UNN 
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Karl Øyvind Mikalsen v/Senter for pasienter med kunstig intelligens og Marte L Henriksen 
v/Fag- og kvalitetssenteret arbeider med en handlingsplan for KI i UNN. Det gis en orientering i 
BU-møtet 23.10.2024. Det er ønskelig med innspill fra BU til planen. 
 
 

Beslutning/oppfølging: 
Saken settes opp for en orientering i BU-møtet 23.10.2024.  
 

3. Arbeidsgruppe 5 – «Vi fornyer UNN» - Fokusgruppeintervju til kvalitative data  
I forbindelse med arbeidet i «Vi fornyer UNN», arbeidsgruppe 5, er det ønskelig med en 
brukerrepresentant eller pårørende for deltakelse i et intervju – fokusgruppeintervju - for å få 
tak i mer kvalitative data til å belyse tall de allerede har skaffet seg. Utskrivningsklare pasienter 
og samhandling med sykehus og kommuner. 
 
Beslutning/oppfølging: 
Leder Terje Olsen deltar i intervjuet og administrasjonen formidler kontaktinformasjon. 
 

4. Brukerutvalget - deltakelse i Kreativt verksted 
Det er ønskelig ar Brukerutvalget er representert i prosjektet Kreativt verksted. 
 
Beslutning/oppfølging 
Leder Terje Olsen deltar for Brukerutvalget på Kreativt verksted tirsdag 19.11.2024. 
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PROTOKOLL 
Tema:   Drøftingsmøte med ansattes organisasjoner og vernetjenesten som gjelder 

styresaker til styremøte ved Universitetssykehuset Nord-Norge HF (UNN) 
29.10.2024 

Dato:   16.10.2024 
Tidspunkt: 14.30- 15.00 
Sted:   Digitalt møte via Teams
 
Fra arbeidsgiver møtte: 
Ingrid Lernes Mathiassen, administrasjonssjef 
Marte Lødemel Henriksen, fag- og kvalitetssjef 
Lars Øverås, økonomisjef 
Tor-Arne Hanssen, utbyggingssjef 
 
Fra ansattes organisasjoner møtte: 
Monica Fyhn Sørensen, NSF 
Marianne Starup, Fagforbundet 
Karina Olsen, DNLF 
Marthe Nissen, YLF 
 
Protokollsignering:  
Fra arbeidstakersiden ble Marianne Starup og Monica Fyhn Sørensen valgt til signering av 
protokollen. Ingrid Lernes Mathiassen signerte fra arbeidsgiversiden. 
 
Styresak xx-2024 Revisjon konseptfase - Nybygg psykisk helse- og rusbehandling, UNN 

Tromsø 2024 
Tor-Arne Hanssen orienterte og la frem presentasjon av saken. 
Det fremkom ingen spørsmål eller innspill til saken. 
Ansattes organisasjoner og vernetjenesten støtter saken og at den legges frem til styrebehandling i 
kommende styremøte. 
 
Styresak xx-2024 Kvalitets- og virksomhetsrapport september 2024 
Marte L Henriksen og Lars Øverås orienterte, og svarte ut spørsmål til saken. 
Partene drøftet saken. 
Ansattes organisasjoner og vernetjenesten støtter saken og at den legges frem til styrebehandling i 
kommende styremøte. 
 
Styresak xx-2024 Statusrapport eksterne tilsyn og revisjoner 2. tertial 2024 
Marte L Henriksen orienterte og svarte ut spørsmål til saken. 
Ansattes organisasjoner og vernetjenesten støtter saken og at den legges frem til styrebehandling i 
kommende styremøte. 
 
 
Tromsø, 16.10.2024 
 
 
 
Monica Fyhn Sørensen (s.) Marianne Starup (s.)  Ingrid Lernes Mathiassen (s.) 
NSF    Fagforbundet   administrasjonssjef 
 
Dokumentet er signert elektronisk. 
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AMU-møte 16 oktober 2024kl 13-15.30 på teams 

Kryss bak navnet, viser deltagelse i AMU 

Medlemmer i AMU må selv melde fra til sin vara at de ikke kan stille i møte. Alle, inkludert 

vara er innkalt til AMU møtene, vara stiller kun når hovedmedlem ikke kan stille.  

Arbeidsgiversiden  Vara  

David Johansen dir – Leder AMU  Gøril Bertheussen PO sjef  

Gøril Bertheussen PO sjef x Hanna Uleberg Leder LO  

Per Rønning klinikksjef Medisinsk 
klinikk 

x Grete Åsvang diagnostisk klinikk 
 

 

Fredrik konst Sund Klinikksjef K3K  Gina Johansen DES konst leder x 

Eirik Stellander PHRK  x Lars Røsli konst klinikksjef Akutt medisinsk 
klinikk 

 

Gry Tufte Gerhardsen Konst 
driftsleder Harstad  

x Vibeke Haugland Driftsleder Narvik 
 

 

Arbeidstakersiden  Vara  

Tove Mack FHVO  x Rita Vang FHVO  

Rune Moe Fagforbundet  Camilla Pettersen KTV Samfunnsviterne x 

Hanne Sofie Yttervik NSF  Anette Lenjuvik HTV NSF x 

Karina Olsen DNLF (måtte forlate 
kl 14) 

x Solveig Nergård DNLF   

Lisa Mari Andreassen 
Fagforbundet 

 Jeanette Lund Lauritsen Fagforbundet x 

Geir- Magne Lindrupsen NITO  Jill Monica Pedersen DELTA  

 

Møteleder: Gøril Bertheussen  

Bedriftshelsetjenesten: Paul Martin Hansen  

Sekretariat og saksforbereder: Karina Fredheim/ Protokoll v Gøril Bertheussen 

 

 

Møte:     Arbeidsmiljøutvalget UNN Nord-Norge HF 
Tid:     AMU-møte 16 oktober 2024kl 13-15.30 på teams – møtet ble avsluttet 14.26 

 
Sted:     Digitalt møte via teams 
  

SAKSOVERS
IKT 

  Ansvarlig Tid 

60.24 Godkjenning av innkalling og saksliste  Møteleder KL.13.00 

61.24 Protokoll fra AMU-møte 11 september  Møteleder 2 min 
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Møteprotokollen er vedlagt, protokollen er godkjent på 
e-post. Lagret i elements:  

https://ephweb/elements/rm/HELSENORD_UNN/#

nav=/locator/cases/45648  
 

 INFORMASJONS-, DISKUSJONS- OG DRØFTINGSSAKER     

62.24 Bedriftsidrettslaget i UNN  
Saksfremlegg og vedlegg vedlagt 
Søkes om økte AMU midler for videre drift. 
 
Kort referert fra diskusjon i AMU:  
Bør ivaretas av arbeidsgiver, støtter opp om 
arbeidsmiljølovens krav om tilrettelegging for fysisk 
aktivitet, gir mulighet for relasjonsbygging på tvers av 
organisatoriske enheter, ordningen må evalueres  
 
Beslutning:  
AMU beslutter å øke årlig fast tildeling til 

bedriftsidrettslaget for å kunne sikre videre drift i form 

av en prosjektstilling.  

AMU støtter at bedriftsidrettslaget kan driftes gjennom 

en mindre prosjektstilling frem til 31.12.25. Stillingen 

ligger hos seksjon for kultur og frivillighet i UNN.  

Kulturavdeling kommer tilbake til AMU med sak om 
videre drift senest i oktober 2025. 
  

Øystein Myrvold  20 min 

63.24 HMS avvik i UNN 
Presentasjon sendes ut sammen med referat fra møtet. 
 
Beslutning:  
Saken tas til orientering 
 

Gøril 
Bertheussen og 
Line Lura 

15 
minutter 

 (Gå til sak 67.24)   

64.24 Søknad AMU midler klinikkovergripende OPIN Harstad. 
Søknad vedlagt 15.000 kroner 
 
Beslutning: 
Innvilges ikke. AMU oppfatter søknaden slik at det søkes 
om midler til et «vanlig» julebord, og mener dette må 
finansieres på samme måte som julebord i alle andre 
enheter i UNN 

møteleder 2 min 

65.24 Orientering fra vernetjenesten 
Muntlig orientering. 

Tove Mack   

Sak 89/2024 - referatsak 4

Sak 89/2024 - side 13 av 15

https://ephweb/elements/rm/HELSENORD_UNN/#nav=/locator/cases/45648
https://ephweb/elements/rm/HELSENORD_UNN/#nav=/locator/cases/45648


•  Vernetjenesten erfarer at det er svært nyttig for 
nye ledere å ta HMS-opplæringen så tidlig som 
mulig etter tiltredelse.  

• Kvam-dag nr. 2 går av stabelen 24. oktober med 
temaene «Rekruttering stabilisering» samt 
«Oppgavedeling». 
Presentasjonene er åpen for alle medarbeidere, 

spesielt KVAM-grupper bør tilstrebe få med seg begge 

presentasjonene. 

• KVAM-grupper oppfordres til å diskutere 
omstilling og omorganisering-prosessene som 
foregår i UNN i eget arbeidsmiljø.  

66.24 Orientering fra Bedriftshelsetjenesten  
Muntlig orientering. 
 I følge artikkel i Dagens medisin vil Arbeidstilsynet 

trappe opp tilsyn ved sykehus der de retter fokus mot 

legers arbeidsforhold i 2025. Dette kommer i kjølvannet 

av #legermåleve. Hovedfokus vil være på forsvarlighet 

av legers arbeidstid. Uavhengig av tilsyn anbefaler BHT 

at legers arbeidstidsordninger forsvarlighetsvurderes. 

Samtidig bør UNN være i forkant av eventuelle tilsyn 

med å innfri lovkrav om forsvarlighetsvurdering av 

arbeidstidsordninger. Lenke til dagens medisin 

https://www.dagensmedisin.no/legermaleve-arbeidsliv-

arbeidsmiljo/arbeidstilsynet-trapper-opp-

sykehustilsyn/656234 

  

Influensavaksine: 

Sesongen for influensavaksinasjon 2024/25 starter opp 

ila neste uke (uke 43). Det har vært en del spørsmål om 

hvorfor UNN ikke har startet opp med vaksinering 

tidligere da sykehus apoteket allerede har mottatt 

vaksinen og kommunene har startet opp med 

vaksinasjon. Begrunnelse for litt senere oppstart denne 

sesongen er at influensasesongen tidligere år har 

kommet med full styrke i perioden november – januar. 

Da effekten av vaksinen (immuniteten) svekkes jo lengre 

tid det går mellom satt vaksine og til influensasesongen 

slår ut, er det hensiktsmessig å utsette vaksinasjonen 

noe for å ha «fersk» immunitet når influensaen slår inn 

med full styrke.  
 

Paul Martin 
Hansen 

10 min 

 
 Styresaker til orientering i AMU- styresakene 

sendes ut i et eget drøftingsdokument fra Hilde Anne 
Johannessen 
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67.24 Styresaker: 
 
Konseptfasen Søknad Nye UNN Åsgård. 
Fra AMU: AMU slutter seg til forslaget, men er opptatt 
av at vedlikeholdsbehovet må monitorers fortløpende 
for å sikre at det er forsvarlige arbeidsmiljø på Åsgård 
også i tiden frem til nytt bygg er på plass 
 
Byggetrinn 0, rokadebygg på Åsgård. Omdisponering av 
vedlikeholds ramme til permanent bygg. 
Fra AMU:  
 
Tilsynsrapport eksterne tilsyn og revisjoner 2. tertial 

2024.  

Fra AMU:  

AMU tar saken til orientering. 
  
 

 
  

  
 
Tor Arne 
Hanssen 
 
 
 
 
Tor Arne 
Hanssen 
 
 
Line Lura 

 
13.35 
 
10 min  
 
 
 
 
 
 
 
10 min 
 
 
 
 
 
10 min 
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